
Vážené dámy a vážení pánové, 

zaznamenal jsem mezi vámi touhu po tom, aby veškerá psychologická podpora v policii pokračovala 

stejným směrem jako doposud. Přestože v dnešní době dochází k restrukturalizaci policie, 

nepodceňuje současné vedení police aktivity podobného druhu. 

Mohu vám osobně slíbit, že udělám všechno proto, aby Anonymní linka pomoci v krizi mohla 

pokračovat i více než dalších deset let. Dovolím si poděkovat vám všem, kteří jste se podíleli na jejím 

zrodu, a způsobili to, že se tady můžeme po deseti letech perfektního fungování linky sejít. Poděkovat 

vám všem za činnost, kterou jste v souvislosti s touto službou pomoci policistům a ostatním kolegům 

bezpečnostních sborů byli schopni naplnit. Já si toho osobně nesmírně vážím, protože si myslím, že 

dnešní doba není jednoduchá a není vůbec na škodu, když čas od času máme možnost se někde svěřit, 

poradit a případně se pokusit problémy, které se hromadí, vyřešit. A netýká se to jen aktivit samotné 

linky. Osobně podporuji všechny aktivity, které souvisí s posttraumatickou intervenční péčí a které 

souvisí s pomocí obětem trestné činnosti. Jsem určitě rád, že se všichni snažíme dělat věci společně, že 

například tato linka působí jako koordinátor ve všech zmíněných službách, které máme rozmístěné po 

krajských ředitelstvích a jsme proto jako policie schopni nejenom reagovat na události, které 

vzniknou, ale můžeme poskytnout péči i jiným způsobem. Do budoucna je to cesta jak být nejenom 

firmou, která někomu pomáhá, která zajistí bezpečnost a všechno, co souvisí s náplní práce policie, 

ale která ve své podstatě zachrání potřebu člověka, který se na nás obrací. Děkuji. 

 


